
 
Trondheim kommune 

 
 

  

Møteprotokoll for Ungdommens bystyre, 17.04.2008  (08/14819)  1 

Møteprotokoll 
 

Ungdommens bystyre 
 
 

Møtested: Bystyresalen   
Møtedato: 17.04.2008 Tid: 10.00 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Erling Hess Johnsen – Byåsen vgs. 

Haakon Gussiaas – Strinda vgs. 
Sarah Eilertsen Øien – Ringve vgs. 
Vilde Aarethun – Katedralskolen 
Joakim Berg Brovold – Gerhard Schønning vgs. 
Andreas Anthonsen Jahn – Brundalen vgs. 
Andreas Aspeland – Heimdal vgs.  
Ingar Haaland – Adolf Øien vgs. 
Daniel Hamstad – KVT 
Erlend Værøy Granbo – Flatåsen skole 
May Kristin Svanholm Hegvold – Spongdal skole 
Øistein Sonstad – Blussuvoll skole 
Eivind Østnor Bakken – Charlottenlund u.skole 
Andreas Fluge Iden – Rosenborg skole 
Fride Dons – Lade skole 
Kristin L. Overøye – Stabbursmoen skole 
Mia Kvernmoen Simonsen – Huseby skole 
Maia Sirnes – Selsbakk skole 
Eivind Hustad Evjen –Sjetne skole 
Petter Nygaard Kirkhus – Rosten skole 
Cecilie Hårstad – Ugla skole 
Lise Jenssen – Hoeggen skole 
Marte Østmo – Åsheim u.skole 
Julian Fjeldberg Klungerbo – Tonstad skole 
Gjertrud Langaas – Trondheim International School 
Baro T. Christiansen – Nidaros Private ungdomsskole 
Michael Mentzoni - Thomasskolen 

Varamedlemmer: Gylve Bekkadal – Sunnland skole, Oda Hagen – Sverresborg u.skole 
Meldt forfall: Arne Røe-Tiller vgs., har ikke vara, Mari Mogstad Eri – Sverresborg skole, 

Jørgen Langli – Sunnland skole, Marie Denise Aune Shaba – Markaplassen 
skole 

Ikke møtt: Idunn Rismark Elvrum – Steinerskolen u.skole, Miriam Aune Hoem – 
Steinerskolen vgs. 

Fra administrasjonen: May-Iren Skamfer Evenmo, Per Erik Eimhjellen, Mette Berntsen, Mona 
Rise Fjærtoft, Kjell Inge Stellander 
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Møteleder: Ordfører Erling Hess Johnsen  
Fra sekretariatet: Bente Resell Krogstad 
 
 
 
   
   
 
 

 
Informasjoner: 
 
1. 16.mai ved Øistein Sonstad 
2. Nettside ved Daniel Hamstad 
3. Miljøkonferansen ved Eivind Østnor Bakken 
4. Info fra besøk fra Tanzania 
5. Møte med Bjerke ungdomsråd ved Mia Kvernmoen Simonsen 
6. Oppfølging av vedtak - svar fra rådmannen ( lilleby skole, hoeggen skole, forebygging av 

uønskede svangerskap, forespørsel fra Vikåsen/Markaplassen skole vedr. kunstgressbane) 
7. Kursing av kontaktlærere for elevråd v/May-Iren Skamfer Evenmo 

8. Henvendelse fra Homouka 

9. 15. – 17. mai, besøk fra Darmstadt 
10. Opprettelse av samarbeid med Ungdommens bystyre i Bergen 
11. Evaluering av skole- og barnehagekalenderen 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
12/08 08/12284   
 UNGDOMMENS BYSTYRES NETTVERK  

 
11/08 06/3071   
 ENDRING AV VEDTEKTENE TIL UNGDOMMENS BYSTYRE  

 
13/08 08/12692   
 BREV FRA BARNEOMBUDET - FORSØKSORDNING MED 

STEMMERETT FOR  16-ÅRINGER 
 

14/08 08/14667   
 SKOLEBRUKSPLAN 3 FOR DE VIDEREGÅENDE SKOLER  

 
15/08 06/31134   
 SPILLEAVHENGIGHET BLANT BARN OG UNGE I TRONDHEIM  

 
16/08 08/14506   
 INNKJØP AV FANE TIL UNGDOMMENS BYSTYRE  

 
17/08 07/19921   
 RANHEIMSFJÆRA, NY RANHEIM SKOLE, FORSLAG TIL 

REGULERINGSPLAN MED BESTEMMELSER 
 

18/08 07/43325   
 SPONGDAL SKOLE, OPPSTART IGANGSETTING AV PLANARBEID  

 
19/08 08/14507   
 UNGDOMMENS BYSTYRES DELTAGELSE I PROSJEKT UTVIKLET 

UNDER SEMINARET "LET`S MEET FOR PARTICIPATION" 
 

20/08 08/11316   
 " UNGDOMSPAKKEN" - EVALUERING  

 
21/08 08/3494   
 MULIGE KONSEKVENSER AV DEPARTEMENTETS VEDTAK I MYRA-

SAKEN  
 

22/08 05/15176   
 GRILSTADFJÆRA, FORSLAG TIL REGULERINGSPLAN MED 

BESTEMMELSER TIL OFFENTLIG ETTERSYN 
 

23/08 05/17679   
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 TOMSET, DEL AV GNR 86 BNR 1, FORSLAG TIL 
REGULERINGSPLAN, SLUTTBEHANDLING 
 

 
24/08 06/41369   
 IVAR AASENS VEG,  FORSLAG TIL REGULERINGSPLAN MED 

BESTEMMELSER  SLUTTBEHANDLING 
 

25/08 06/37458   
 BOLIGBYGGING I TRONDHEIM 2007  

 
26/08 08/12217   
 HENVENDELSE FRA HOEGGEN UNGDOMSSKOLE VEDRØRENDE  

UTBEDRING AV FARLIG SKOLEVEI 
 

27/08 08/14806   
 GÅ TIL SKOLEN-AKSJON   
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Ordfører foretok opprop, 29 representanter til stede. 
 
Ordfører opplyste om at protokollen fra møte 13.02 er godkjent og ligger på nettsiden. 
 
Ordfører ba om fullmakt til å ordne saklista, enstemmig godkjent. 
 
 
Informasjoner: 
 
1. Øistein Sonstad orienterte om 16.mai-arrangementet. ”#Undergrunn” ber om hjelp fra 

Ungdommens bystyre til div. arbeid. Frivillige melder seg til Øistein i løpet av dagen. 
2. Daniel Hamstad  orienterte om framgangen om nettsiden. Viste et førsteutkast av siden. Ba 

om at alle som ikke har levert samtykkeskjema gjør det i dag. 
3. Eivind Østnor Bakken orienterte om hans deltakelse på Miljøkonferanse 2. april, han holdt 

innlegg der, fikk gode tilbakemeldinger. 
4. Besøk fra Tanzania – de ba om å få si noen ord. De informerte litt om Tanzania. 
5. Mia Kvernmoen Simonsen informerte om besøk fra Bjerke ungdomsråd 
6. Oppfølging av vedtak - svar fra rådmannen:  

Lilleby skole vedr. bruk av svømmehall på Lade skole, svaret var delt ut på plassene, noen 
spørmål ble stilt, Per Erik Eimhjellen svarte.  
Hoeggen skole, svar ble vist på skjerm, spørsmål ble stilt, Kjell Inge Stellander og Lise  
Jenssen svarte. 
Forespørsel fra Vikåsen/Markaplassen skole vedr. kunstgressbane, svar var delt ut på 
plassene. Ingen spørmål eller kommentarer. 
Forebygging av uønskede svangerskap, skriftlig svar var delt ut. Mette Berntsen redegjorde for 
innholdet. Spørsmål og kommentarer fulgte. 

7. May-Iren Skamfer Evenmo orienterte om arbeidet med kursing av kontaktlærere for elevråd. 
Rådmannen er i gang med det arbeidet nå. 

8. Henvendelse fra Homouka – utgår. 
9. 15. – 17. mai, besøk fra Darmstadt. Følgende meldte seg til å bli med å møte besøkende fra 

Darmstadt 15. mai: Petter N. Kirkhus, Øistein Sonstad, Gjertrud Langås, Maia Sirnes, Fride 
Dons, Lise Jenssen, Cecilie Hårstad, Eivind Østnor Bakken, Sara E. Øien, Erling Hess 
Johnsen, Andreas Anthonsen Jahn 

10. Opprettelse av samarbeid med Ungdommens bystyre i Bergen – gruppe: Petter N. Kirkhus, 
Øistein Sonstad, Gjertrud Langås, Julian F. Klungerbo, Vilde Aarethun, Andreas Anthonsen 
Jahn, Fride Dons, Eivind Østnor Bakken, Lise Jenssen, Baro T. Christiansen, Mia Kvernmoen 
Simonsen, May Kristin S. Hegvold 

11. Evaluering av skole- og barnehagekalenderen v/Maia Sirnes. Leste opp skrivet fra 
rådmannen. Leste opp Oppvekstkomiteens kommentarer, ingen andre innspill kom. 
Kommentarene sendes rådmannen. 
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Sak 13/08  
 
BREV FRA BARNEOMBUDET - FORSØKSORDNING MED STEMMERETT FOR  
16-ÅRINGER 
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre tar stilling til henvendelse fra Barneombudet, mottatt 18. mars 2008. 
 
Behandling fra Formannskapet i Ungdommens bystyre: 
Formannskapet i Ungdommens bystyre mener saken bør behandles i Ungdommens bystyremøte 
17.04.08. Formannskapet i Ungdommens bystyre ber derfor Bystyret om å ikke ta stilling til saken 
før Ungdommens bystyre har uttalt seg. 
 
Behandling: 
Erling Hess Johnsen foreslo: Ungdommens bystyre mener at å gi 16-åringer stemmerett ved 
lokalvalg kan være spennende. Dette vil endre fokus i lokalpolitikken fordi politikerne blir nødt til å 
appellere til en yngre velgergruppe. 
 
Likevel må det, før dette tas opp til vurdering, skje en kraftig forbedring i skoleundervisningen om 
politikk og demokrati. 
 
Ungdommens bystyre er opptatt av at barn og unge skal få delta og få medbestemmelse i saker som 
angår dem. Det er viktig at eventuell stemmerett for 16-åringer ved lokalvalg ikke går på bekostning 
av barn og unges lovfestede rett til medvirkning. 
 
Barn og unges rett til medvirkning skal forankres på formelle arenaer som ungdomsråd og elevråd, 
men også på uformelle arenaer på skole og fritid, og ikke minst i nærmiljø. Etter Ungdommens 
bystyres erfaring, kommer det beste engasjementet og de beste resultatene  gjennom en kombinasjon 
av formell og uformell medvirkning. Stemmerett kan ikke ivareta dette alene. 
 
Dersom det utredes en forbedring av undervisningsopplegg om medvirkning, demokrati og politikk, 
stiller Ungdommens bystyre seg positiv til å gi 16-åringer stemmerett ved lokalvalg. 
 
Haakon Gussiaas foreslo: Stemmerett og demokratiopplæring bør være forankret i grunnskolens 
og den videregående skoles læreplaner i de hensiktsmessige fag. 
 
Votering:  
Erling Hess Johnsens  forslag ble vedtatt mot 1 stemme. 
  
Haakon Gussiaas’ forslag  ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 
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Ungdommens bystyre mener at å gi 16-åringer stemmerett ved lokalvalg kan være spennende. Dette 
vil endre fokus i lokalpolitikken fordi politikerne blir nødt til å appellere til en yngre velgergruppe. 
 
Likevel må det før dette tas opp til vurdering skje en kraftig forbedring i skoleundervisningen om 
politikk og demokrati. 
 
Ungdommens bystyre er opptatt av at barn og unge skal få delta og få medbestemmelse i saker som 
angår dem. Det er viktig at eventuell stemmerett for 16-åringer ved lokalvalg ikke går på bekostning 
av barn og unges lovfestede rett til medvirkning. 
 
Barn og unges rett til medvirkning skal forankres på formelle arenaer som ungdomsråd og elevråd, 
men også på uformelle arenaer på skole og fritid, og ikke minst i nærmiljø. Etter Ungdommens 
bystyres erfaring, kommer det beste engasjementet og de beste resultatene gjennom en kombinasjon 
av formell og uformell medvirkning. Stemmerett kan ikke ivareta dette alene. 
 
Dersom det utredes en forbedring av undervisningsopplegg om medvirkning, demokrati og politikk, 
stiller Ungdommens bystyre seg positiv til å gi 16-åringer stemmerett ved lokalvalg. 
 
Stemmerett og demokratiopplæring bør være forankret i grunnskolen og den videregående skoles 
læreplaner i de hensiktsmessige fag. 
 
 
  
Joakim Berg Brovold forlot møtet, 28 representanter til stede. 
 
 
Sak 12/08  
 
UNGDOMMENS BYSTYRES NETTVERK  
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre vedtar følgende: 
 
Ungdommens bystyres nettverk er etablert for å fremme og ivareta den uformelle medvirkningen og 
nærmiljøfokus for og med barn og unge. Nettverkene vil kunne bidra til ytterligere samarbeid på 
tvers for å fremme barn og unges behov i nærmiljøet. 
 
Nettverkene organiseres i forhold til hver enkelt ungdomsskolekrets. Det må legges vekt på den 
uformelle barne- og ungdomsrepresentasjonen i nettverkene, men også voksne som arbeider med 
barn/unge i det aktuelle nærmiljøet.  
Barne- og ungdomsskoler ved elevråd, fritidsklubber, lag/foreninger, natteravner, foreldrenes 
arbeidsutvalg (FAU), og barne- og familietjenesten (BFT) bør være representert i nettverkene.  
  
Ungdommens bystyre har 18 faste nettverk. Friskoler og videregående skoler kobles inn i forhold til 
geografisk beliggenhet og type sak.  
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Ungdomsskolenes representanter har et naturlig ansvar i nettverksarbeidet med tanke på å følge opp 
barneskolene. Denne funksjonen er svært viktig å ivareta på en god måte slik at Ungdommens 
bystyre virkelig kan strekke seg mot målet for å få reell medvirkning i nærmiljøet og 
demokratiopplæring i skolen. 
 
Innspill fra hvert enkelt nettverk skal av Ungdommens bystyre videreformidles til rette instans. 
 
Behandling: 
Saksordfører Gjertrud Langås la fram saken. 
 
Gjertrud Langås foreslo nytt 3. avsnitt: Ungdommens bystyre har 18 faste nettverk. Videregående 
skoler kobles inn i forhold til geografisk beliggenhet og type sak. Friskolene har mulighet til å 
opprette egne nettverk for å ivareta deres behov. Ellers kan de kobles opp til de andre nettverkene. 
 
Votering:  
Forslag  til vedtak med Gjertrud Langås’ forslag til nytt 3. avsnitt ble vedtatt mot 1 stemme. 
 
 
 
VEDTAK: 
 
Ungdommens bystyres nettverk er etablert for å fremme og ivareta den uformelle medvirkningen og 
nærmiljøfokus for og med barn og unge. Nettverkene vil kunne bidra til ytterligere samarbeid på 
tvers for å fremme barn og unges behov i nærmiljøet. 
 
Nettverkene organiseres i forhold til hver enkelt ungdomsskolekrets. Det må legges vekt på den 
uformelle barne- og ungdomsrepresentasjonen i nettverkene, men også voksne som arbeider med 
barn/unge i det aktuelle nærmiljøet.  
Barne- og ungdomsskoler ved elevråd, fritidsklubber, lag/foreninger, natteravner, foreldrenes 
arbeidsutvalg (FAU), og barne- og familietjenesten (BFT) bør være representert i nettverkene.  
  
Ungdommens bystyre har 18 faste nettverk. Videregående skoler kobles inn i forhold til geografisk 
beliggenhet og type sak. Friskolene har mulighet til å opprette egne nettverk for å ivareta deres 
behov. Ellers kan de kobles opp til de andre nettverkene. 
 
Ungdomsskolenes representanter har et naturlig ansvar i nettverksarbeidet med tanke på å følge opp 
barneskolene. Denne funksjonen er svært viktig å ivareta på en god måte slik at Ungdommens 
bystyre virkelig kan strekke seg mot målet for å få reell medvirkning i nærmiljøet og 
demokratiopplæring i skolen. 
 
Innspill fra hvert enkelt nettverk skal av Ungdommens bystyre videreformidles til rette instans. 
 
 
 
Ungdommens bystyre tok pause en halv time. 
Joakim Berg Brovold kom tilbake, 29 representanter til stede. 
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Eivind Østnor Bakken forlot møtet, 28 representanter til stede. 
 
Sak 14/08  
 
SKOLEBRUKSPLAN 3 FOR DE VIDEREGÅENDE SKOLER  
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre kommer med innspill til arbeidet med Skolebruksplan 3. Innspill sendes Sør-
Trøndelag Fylkeskommune for behandling i Fylkestinget 22. april. 
 
Behandling: 
Saksordfører Andreas Antonsen Jahn la fram saken. 
 
Ingar Haaland og Andreas Anthonsen Jahn foreslo innspill: Ungdommens bystyre stiller seg 
positiv til at det jobbes med å få skolene i Trondheim godkjent, men vi er sterkt kritiske til at 
arbeidet og høringsprosessen ikke inkluderte elevene i en større grad. Vi oppfordrer derfor 
fylkeskommunen til å inkludere elevrådene fra skolene i mye større grad i det videre arbeidet med 
planen. 
 
Ingar Haaland foreslo tillegg til innspill: Ungdommens bystyre mener planene skildret for midtbyen i 
skolebruksplan 3 tar dårlig hensyn til elevene, og bør forkastes. Å innføre felles ledelse på de tre 
skolene gjør at flertallet av midtbyskolene mister nærhet til ledelsen, og elevene på skolene det 
gjelder er svært skeptiske til planene. I dag preges midtbyskolene av et enormt mangfold med et av 
Norges bredeste fagtilbud, og unike skolemiljø som har levd i byen i flere årtier. En sammenslåing av 
midtbyskolene vil svekke elevdemokratiet, bryte nærhet til ledelse og redusere mangfoldet. 
 
Andreas Anthonsen Jahn foreslo: Ungdommens bystyre ønsker på bakgrunn av elevens mening å 
ha minst 3 skoler i Østbyen. 
 
Votering: 
Ingar Haaland og Andreas Anthonsen Jahns forslag til innspill ble enstemmig vedtatt. 
 
Ingar Haalands forslag til tillegg til innspillet ble enstemmig vedtatt. 
 
Andreas Anthonsen Jahns forslag til tillegg til innspillet ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 
Innspill: 
Ungdommens bystyre stiller seg positiv til at det jobbes med å få skolene i Trondheim godkjent, men 
vi er sterkt kritiske til at arbeidet og høringsprosessen ikke inkluderte elevene i en større grad. Vi 
oppfordrer derfor fylkeskommunen til å inkludere elevrådene fra skolene i mye større grad i det 
videre arbeidet med planen. 
 
Ungdommens bystyre mener planene skildret for midtbyen i skolebruksplan 3 tar dårlig hensyn til 
elevene, og bør forkastes. Å innføre felles ledelse på de tre skolene gjør at flertallet av 
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midtbyskolene mister nærhet til ledelsen, og elevene på skolene det gjelder er svært skeptiske til 
planene. I dag preges midtbyskolene av et enormt mangfold med et av Norges bredeste fagtilbud, og 
unike skolemiljø som har levd i byen i flere årtier. En sammenslåing av midtbyskolene vil svekke 
elevdemokratiet, bryte nærhet til ledelse og redusere mangfoldet. 
 
Ungdommens bystyre ønsker på bakgrunn av elevens mening å ha minst 3 skoler på Østbyen. 
 
 
  
  
Sak 11/08  
 
ENDRING AV VEDTEKTENE TIL UNGDOMMENS BYSTYRE  
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre tar stilling til innsendte forslag til endringer i Ungdommens bystyres reglement. 
 
Behandling: 
Saksordfører Andreas Anthonsen Jahn la fram saken . 
 
Pkt. 3.9 endres i forhold til vedtak i sak nr. 12/08. 
 
Votering: Innsendte forslag til endringer med nytt pkt. 3.9 ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 
Byutviklingskomiteen endrer navn til miljø- og byutviklingskomiteen.  
 
Endring i pkt. 3.8.3: Komiteen tilstreber å behandle alle saker som angår barn og unge som 
omhandler miljø og byutvikling. 
  
Endring i pkt. 3.3  Funksjonstid og alder 
Representantene i Ungdommens Bystyre velges for 2 år med skifte av periode pr. 1.januar. Valgt 
medlem representerer sin skolekrets ut det kalenderåret en er elev ved skolen.  
Av hensyn til overlapping av funksjonsperioder bør halvparten av representantene være på valg hvert 
år. Første år trekkes det, ved behov, lodd om hvilke skoler som skal foreta nyvalg. 
Representantene skal være fra ungdomsskole og videregående skole. Representantene skal være i 
alderen 13-18 år ved valg. 
 
Endring i pkt. 3.8.1: Komiteen tilstreber å behandle alle saker som angår barn og unge som 
omhandler kultur. 
 
Endring i pkt. 3.8.2: Komiteen tilstreber å behandle alle saker som angår barn og unge som 
omhandler oppvekst. 
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Endring i pkt. 3.9: Det er 18 nettverksgrupper i Ungdommens bystyre. Disse er dannet for å ivareta 
barnskolene og nettverkstanken med nærmiljøsamarbeid. Nettverksgruppene er organisert rundt de 
18 kommunale ungdomsskolene. Videregående skoler kobles inn i forhold til geografisk beliggenhet 
og type sak. Friskolene har mulighet til å opprette egne nettverk for å ivareta deres behov. Ellers kan 
de kobles opp til de andre nettverkene. Gruppene har som oppgave å følge opp tilhørende 
barneskoler med informasjon, og bringe saker fra dem videre i systemet. 
 
Endring i pkt. 4.3:Møter i komiteene. Komiteene avholder minimum 5 møter i året og behandler 
saker og oppgaver delegert fra formannskapet og Ungdommens bystyre. Komiteene skal også 
arbeide med saker i henhold til egne satsningsområder. Komiteene vil innad kunne organisere seg i 
prosjektgrupper avhengig av arbeidsmengde. 
 
 
 
Sak 15/08  
 
SPILLEAVHENGIGHET BLANT BARN OG UNGE I TRONDHEIM  
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre krever at spilleautomatene skal fjernes fra Trondheim kommune og at 
tilgjengeligheten av pengespill på internett skal reduseres kraftig slik at spillavhengighet synker i 
Trondheim kommune. 
 
Behandling: 
Saksordfører Øistein Sonstad la fram saken. Han ønsket å trekke saksframlegget og foreslo at saken 
sendes til komiteene for videre behandling og at Ungdommens bystyre gir innspill til komiteene i dag. 
 
Det ble en debatt, og Øistein Sonstads forslag ble enstemmig vedtatt.  
 
 
VEDTAK: 
Saken sendes til komiteene for videre behandling. Saken behandles i Ungdommens bystyres møte 
05.06.08. 
 
  
Sak 16/08  
 
INNKJØP AV FANE TIL UNGDOMMENS BYSTYRE  
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre øker posten innkjøp av fane til kr 10 000,-. 
 
Behandling: 
Saksordfører Vilde Aarethun la fram saken. 
 
Votering: Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
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VEDTAK: 
Ungdommens bystyre øker posten innkjøp av fane til kr 10 000,-. 
 
  
Sak 17/08  
 
RANHEIMSFJÆRA, NY RANHEIM SKOLE, FORSLAG TIL REGULERINGSPLAN 
MED BESTEMMELSER 
 
Forslag til vedtak:  
Ungdommens bystyre lager foreløpig uttalelse til Ranheimsfjæra, ny Ranheim skole, forslag til 
reguleringsplan. 
 
Behandling: 
May-Iren Skamfer Evenmo la fram saken. 
 
VEDTAK:  
Saken tatt til orientering. Ungdommens bystyre ser ingen grunn til å komme med ytterligere innspill, 
da barn og unges behov er ivaretatt her. 
 
  
Sak 18/08  
 
SPONGDAL SKOLE, OPPSTART IGANGSETTING AV PLANARBEID  
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre lager en foreløpig uttalelse på bakgrunn av rådmannens notat og Spongdal 
elevråds innspill i saken. 
 
Behandling: 
May Kristin S. Hegvold foreslo: Ungdommens bystyre avventer å komme med uttalelse i saken til 
elevrådet og de forskjellige organisasjonene på Byneset har sagt sitt, og er hørt i saken. 
Ungdommens bystyres byutviklingskomite oppretter samarbeid med elevrådet ved Spongdal skole. 
 
Votering:  
May Kristin S. Hegvolds forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Ungdommens bystyre avventer å komme med uttalelse i saken til elevrådet og de forskjellige 
organisasjonene på Byneset har sagt sitt, og er hørt i saken. Ungdommens bystyres 
byutviklingskomite oppretter samarbeid med elevrådet ved Spongdal skole. 
 
 
  
Haakon Gussias forlot møtet, 27 representanter til stede. 



 
Trondheim kommune 
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Sak 19/08  
 
UNGDOMMENS BYSTYRES DELTAGELSE I PROSJEKT UTVIKLET UNDER 
SEMINARET "LET`S MEET FOR PARTICIPATION" 
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre tar stilling til om ungdommens bystyre skal delta i, og arbeide med et av 
prosjektene utviklet under seminaret ”Let`s meet for participation”, Brussel 12.-16.mars 2008. 
Behandling: 
Andreas Anthonsen Jahn foreslo: Ungdommens bystyre vedtar å delta i prosjektet ”Sorry, what 
did you say?” 
 
Votering: 
Andreas Anthonsen Jahns forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Ungdommens bystyre vedtar å delta i prosjektet ”Sorry, what did you say?” 
 
 
  
Maia Sirnes forlot møtet, 26 representanter til stede. 
 
 
 
Sak 22/08  
 
GRILSTADFJÆRA, FORSLAG TIL REGULERINGSPLAN MED BESTEMMELSER 
TIL OFFENTLIG ETTERSYN 
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre lager foreløpig uttalelse til Grilstadfjæra, forslag til reguleringsplan med 
bestemmelser. 
 
Behandling: 
Saksordfører Mia Kvernmoen Simonsen la fram saken. 
 
Mia Kvernmoen Simonsen, Cecilie Hårstad og May Kristin S. Hegvold foreslo: 
Ungdommens bystyre er positiv til utbyggingsplanen Grilstadfjæra, men føler det er nødvendig å ta 
hensyn til barn og unges behov. Vi mener det er nødvendig med et aktivitetsområde for barn og 
unge. 
 
Andreas Anthonsen Jahn foreslo: Ungdommens bystyre mener at den sosiale infrastrukturen bør 
vektlegges mer i planforslaget, spesielt med tanke på at mange av boligene i planforslaget er 
tilrettelagt/ment for barnefamilier, og at en barnehage er planlagt i området. 
 



 
Trondheim kommune 
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Votering: 
Mia Kvernmoen Simonsen, Cecilie Hårstad og May Kristin S. Hegvolds  forslag ble vedtatt 
mot 4 stemmer. 
 
Andreas Anthonsen Jahns forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK:  
Ungdommens bystyre er positiv til utbyggingsplanen Grilstadfjæra, men føler det er nødvendig å ta 
hensyn til barn og unges behov. Vi mener det er nødvendig med et aktivitetsområde for barn og 
unge. 
 
Ungdommens bystyre mener at den sosiale infrastrukturen bør vektlegges mer i planforslaget, spesielt 
med tanke på at mange av boligene i planforslaget er tilrettelagt/ment for barnefamilier, og at en 
barnehage er planlagt i området. 
 
 
  
Sak 20/08  
" UNGDOMSPAKKEN" - EVALUERING  
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre tar evaluering av ”Ungdomspakken” til orientering og slutter seg til 
Formannskapets vedtak fattet i møte 08.04.08. 
 
Formannskapets behandling i møte 08.04.08: 
VEDTAK: 
 
Formannskapet tar evaluering av ” Ungdomspakken ” til orientering og slutter seg til rådmannens 
anbefalinger for det videre arbeidet . 
 
Formannskapet vil understreke viktigheten av at det legges til  rette for at skolene kan være vertskap 
for ulike aktiviteter på ettermiddag og kveld. 
For å få lagt best mulig til rette for ulike fritidsaktiviteter er det viktig at Kulturenheten er med i  
planlegginga av nye skolebygg. 
 
Behandling: 
Ordfører Erling Hess Johnsen foreslo å utsette denne saken til neste møte 05.06.08. 
 
Votering: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 
Saken utsatt til Ungdommens bystyres møte 05.06.08. 
 



 
Trondheim kommune 
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Sak 21/08  
 
MULIGE KONSEKVENSER AV DEPARTEMENTETS VEDTAK I MYRA-SAKEN  
 
Forslag til vedtak:  
Saken tas til orientering 
 
Behandling: 
May-Iren Skamfer Evenmo orienterte om saken. 
 
Byutviklingskomiteen v/Erlend Værøy Granbo hadde følgende merknad: Vi mener at 
Trondheim kommune bør ha klare regelverk for barn og unges rettigheter til medvirkning i plan- og 
byggesaker. Vi mener også at Trondheim kommune må prioritere barnetråkkregistrering. 
 
Votering:  
Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Merknaden fra Byutviklingskomiteen ble enstemmig vedtatt og følger saken. 
 
 
VEDTAK: 
Saken tatt til orientering 
 
Merknad: Vi mener at Trondheim kommune bør ha klare regelverk for barn og unges rettigheter til 
medvirkning i plan- og byggesaker. Vi mener også at Trondheim kommune må prioritere 
barnetråkkregistrering. 
 
 
 
Sak 23/08  
 
TOMSET, DEL AV GNR 86 BNR 1, FORSLAG TIL REGULERINGSPLAN, 
SLUTTBEHANDLING 
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre slutter seg til Ungdommens bystyres  Byutviklingskomites vedtak i møte 
31.03.08. 
 
Behandling: 
Ungdommens bystyres byutviklingskomites vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 



 
Trondheim kommune 
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Ungdommens bystyre stiller seg i utgangspunktet negativ til utbygging på Tomset. Skole- og 
fritidstilbud for barn og unge er ikke tilstrekkelig. Dette spesielt med tanke på flerbrukshall og 
idrettsanlegg.  
 
 
  
Sak 24/08  
 
IVAR AASENS VEG,  FORSLAG TIL REGULERINGSPLAN MED BESTEMMELSER  
SLUTTBEHANDLING 
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre slutter seg til Ungdommens bystyres Byutviklingskomites vedtak i møte 
31.03.08. 
 
Behandling: 
 
Forslag til vedtak enstemmig vedtatt.  
 
VEDTAK: 
Ungdommens bystyre stiller seg positiv til reguleringsplan med bestemmelser for Ivar Aasens veg. 
 
  
Sak 25/08  
 
BOLIGBYGGING I TRONDHEIM 2007  
 
Behandling: 
Ordfører Erling Hess Johnsen foreslo at saken utsettes til møte 05.06.08 
Enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Saken utsatt til møte 05.06.08 
 
  
Sak 26/08  
 
HENVENDELSE FRA HOEGGEN UNGDOMSSKOLE VEDRØRENDE  UTBEDRING 
AV FARLIG SKOLEVEI 
 
Behandling: 
Ordfører Erling Hess Johnsen foreslo at saken utsettes til møte 05.06.08 
Enstemmig vedtatt 
 
 
Saken utsatt til møte 05.06.08 



 
Trondheim kommune 
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Sak 27/08  
 
GÅ TIL SKOLEN-AKSJON   
 
Forslag til vedtak: 
Ungdommens bystyre bevilger kr 5 000,- til premiepotten i gå til skolen-aksjonen. 
 
Behandling: 
Forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 
Ungdommens bystyre bevilger kr 5 000,- til premiepotten i gå til skolen-aksjonen. 
 
  
Møtet hevet kl. 15.10. 
 
 
 
Erling Hess Johnsen 
ordfører                                           Bente Resell Krogstad 
                                           sekretær 


